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> pro projekt zaměříme pozemek - spolupracujeme 
 s Vaším projektantem
> před započetím stavby provedeme její vytyčení
> pro poskytnutí úvěru vyhotovíme geometrický 
 plán, zajistíme zápis do katastru
> vyhotovíme geometrický plán ke kolaudaci stavby

H.C.M. s.r.o. Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

KOMPLETNÍ SERVIS GEODETA PŘI STAVBĚ 
NEJEN RODINNÉHO DOMU

NEBOJTE SE ÚŘADŮ - NEZTRÁCEJTE ČAS!

Obec Velká Dobrá 
prodává stavební 

pozemky v lokalitě 
Na Klínách.

Velká 
Dobrá vám 

přeje krásné 
léto



3

Vážení spoluobčané,

dovolte mi, abych vás prostřednictvím 
nového vydání našeho obecního ma-
gazínu informoval o činnosti zastupitel-
stva obce v uplynulém půlroce a dalším 
dění v naší obci, nejen na poli kulturním 
a sportovním.

Nejdříve vás musím informovat o změ-
ně v zastupitelstvu obce Velká Dobrá. 
Paní Ing. Vendulu Klikovou nahrazuje 
v pozici zastupitele pan Milan Hnilička. 
Více o této změně se dočtete na další 
stránce. Co se týče práce zastupitelstva, 
od ledna do června tohoto roku se usku-
tečnilo pět zasedání. Mezi hlavní body 
našeho jednání patřilo schválení vítěze 
výběrového řízení na rekonstrukci vo-
zovky na Komenského náměstí, dále 
jsme se zúčastnili elektronické aukce na 
dodavatele zemního plynu a elektrické 
energie a vysoutěžili jsme dodavatele 
pojišťovacích služeb pro obec (vítězem se 
stala pojišťovna Kooperativa, a. s.). Vý-
sledkem těchto soutěží je úspora v řádu 
stovek tisíc korun. 

Mezi zásadní rozhodnutí zastupitelstva 
obce patřil nákup pozemků. Konkrétně 
se jednalo o koupi pozemku č. 179/157 
v části ulice Smrková, kdy se obec popr-
vé zúčastnila elektronické dražby. Dal-
ším významným počinem v tomto směru 
je koupě pozemku č. 775/23, jedná se 

o sportoviště od FC Čechie Velká Dobrá. 
Tímto se obec stala správcem všech do-
berských sportovišť. Dále se obec zúčast-
nila soutěže na koupi pozemku č. 1448 
(cesta v lokalitě U Letiště – záměrem bylo 
zachovat cestu pro pěší a udržovat ji), 
v níž však nebyla úspěšná.  

Zastupitelstvo obce schválilo mj. smlou-
vu o spolupráci s Českým rybářským sva-
zem. Obec požádala Krajský úřad Středo-
českého kraje o dotaci na rekonstrukci 
rybníka. Naší žádosti nebylo vyhověno 
z důvodu vyššího objemu požadovaných 
finančních prostředků (9 mil. Kč). V sou-
časné době obec sonduje další možnosti 
získání dotace na tuto akci. 

Od loňského roku můžete v obci potká-
vat obecní zametač. Pro vaši informaci 
uvádím, že v loňském roce nametl v obci 
přes 16 tun smetků, které byly odveze-
ny na skládku Ekologie Lány. Na ČOV byly 
provedeny úpravy vzduchových rozvodů, 
resp. oddělení rozvodů pro jednotlivé 
biologické linky. Na vybraných přecho-
dech pro chodce byly a budou instalová-
ny nové lampy.

Od začátku roku jsme zaznamenali 
zvýšený nárůst krádeží v kůlnách a ga-
rážích. Pachatelé si odnášeli především 
různé druhy nářadí, dokázali však ukrást 
i celá pole kovového plotu. Z těchto dů-

vodů jsme nechali instalovat novou zá-
voru u lesa, abychom znemožnili průjezd 
vozidel po cyklotrase (od náměstí přes 
hráz až po cestu k lesu). Chtěli bychom 
vás proto upozornit na důkladné zabez-
pečení těchto prostor a zároveň vás žá-
dáme o okamžité nahlášení podezřelých 
osob či aut Policii ČR nebo Městské policii 
Unhošť. 

V oblasti kulturní se uskutečnil obecní 
ples, velmi úspěšný maškarní ples pro 
děti i dospělé či projekce filmu Spectre. 
Obec se spolupodílela na plese našich 
zahrádkářů. Dále organizovala pálení 
čarodějnic, ve spolupráci s organiza-
cí Labyrint Kladno dětský den a závody 
na kole kolem katastru obce pro děti 
i dospělé. Začátkem června se v kostele 
Nanebevzetí Panny Marie v Družci usku-
tečnil ve spolupráci s obcí Družec již pátý 
koncert vážné a moderní (muzikálové) 
hudby. Vzpomenu rád i na naše silves-
trovské setkání, kdy se obyvatelé našich 
dvou obcí už podruhé sešli u rozhledny 
na Veselově. Toto setkání je naplánované 
i na letošní poslední prosincový den.

Krásné letní dny přeje

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá
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Gratulace

Dovolte mi, abych jménem svým i nás všech Doberáků již 
druhým rokem poblahopřál k zisku titulu mistra Evropy 
v taekwondu (bojové umění sebeobrany) našemu spoluob-
čanovi Jiřímu Novákovi. Jsme na něj pyšní!

Pozvánka k volbám

V letošním roce se v České republice uskuteční řádné volby 
do zastupitelstev krajů. Nezapomeňte přijít volit na obecní 
úřad v pátek 7. října nebo sobotu 8. října 2016 v obvyklých 
časech. Volby do jedné třetiny Senátu Parlamentu ČR se naší 
obce (volební obvod Kladno) letos netýkají.
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O ČEM SE MLUVÍ
ZMĚNA NA POZICI ZASTUPITELE
V prvním pololetí tohoto roku se ve vedení 
obce odehrála důležitá změna. Zastupitelka 
Ing. Vendula Kliková rezignovala na mandát 
člena zastupitelstva, a to z rodinných důvodů. 
V loňském roce se jí narodila dcera, a proto se 
dlouhodobě neúčastnila jednání zastupitelstva 
obce. Následně se svého mandátu vzdala Ing. 
Hanáčková, další v pořadí kandidátky. Proto 
Ing. Klikovou začátkem června v zastupitelstvu 
obce nahradil pan Milan Hnilička, mistr světa 
a olympijský vítěz v ledním hokeji. Pan Hnilička 
složil dne 6. června 2016 na veřejném jednání 
zastupitelstva obce slib zastupitele. 

Panu Milanu Hniličkovi je 43 let, je bez poli-
tické příslušnosti, kandidoval za volební stranu 
č. 2 „Velká Dobrá – místo kde žiju“. Ve Velké 
Dobré bydlí od roku 2002. Tato změna bude mít 
dopad na rozdělení výborů a komisí mezi jed-
notlivé členy zastupitelstva obce. O konkrétním 
postu, který bude v zastupitelstvu pan Hnilička 
zastávat, se bude teprve jednat. 

ZMĚNA FINANCOVÁNÍ ČECHIE 
Mezi další důležitá rozhodnutí patřila změna 
financování FC Čechie Velká Dobrá. V rámci ní 
došlo k převodu správy sportovní haly a veške-
rých sportovišť pod správu obce. Konkrétně se 
jednalo o převod výnosů i nákladů z/na daná 
sportoviště (energie, správa objektů atd.). Ve 
finančním vyjádření se jedná o příspěvek na 
činnost sportovní organizace ve výši 150.000 Kč 
na rok 2016, oproti 500.000 Kč v loňském roce. 
Dalších 30.000 Kč pak bylo v rozpočtu vyčleně-
no na sportovní akce pořádané samotnou obcí, 
a to na závod pro rodiny s dětmi Na kole kolem 
Velké Dobré (konaný 18. 6.) a na další ročník 
branného závodu (datum se upřesňuje). 

V rámci těchto změn, respektive na základě 
usnesení zastupitelstva obce a Valné hromady 
FC Čechie Velká Dobrá, odkoupila obec za cenu 
stanovenou znaleckým posudkem část pozem-
ku, na kterém se nachází hlavní fotbalové hři-
ště, a zavázala se k opravě zchátralé tribuny.  
FC Čechie se smluvně zavázala vyčlenit 1,5 mil. Kč  
z kupní ceny jako svůj příspěvek na tuto rekon-
strukci. Tyto finanční prostředky jsou uloženy na 
zvlášť pro tuto akci zřízeném účtu obce a budou 
použity pro opravu tohoto dnes již obecního 
objektu.

NOVÝ DODAVATEL PLYNU 
A ELEKTŘINY
Dále obec v elektronické aukci vysoutěžila nové 
dodavatele plynu (vítězem Pražská plynárenská, 

a. s.) a elektrické energie (vítězem Amper Mar-
ket, a. s.). Celková úspora tak činí 289.504 Kč.

ZATEPLEN OBECNÍ ÚŘAD 
A MATEŘSKÁ ŠKOLA
Na konci loňského roku nám byla Operačním pro-
gramem Životní prostředí vyplacena dotace na 
zateplení obecního úřadu ve výši 932.306,40 Kč  
a v červnu tohoto roku na zateplení mateřské 
školy ve výši 900.788,40 Kč, tj. celkem částka 
1,833.094,80 Kč. Vzhledem k neuvěřitelným pe-
ripetiím se stavebními firmami, které měly tuto 
zakázku realizovat, se z našeho pohledu jedná 
o velký úspěch, že jsou již obě budovy zatepleny. 

OPRAVY ŠKOLKY A ŠKOLY
Nad rámec schválené dotace a projektu na za-
teplení mateřské školy byla provedena rekon-
strukce vchodu do mateřské školy a vybudován 
nový chodník za budovou (přístup k fitness 
centru). Dále byl u školky vyměněn ztrouchni-
vělý dřevěný plot za nový. V základní škole byly 
vyměněny luxfery na schodišti za nová plastová 
okna, což by mělo zamezit úniku tepla. Nyní se 
bude opravovat část topného systému.

OBEC MÁ POUZE JEDEN ÚVĚR
Co se týče závazků, obec má pouze jeden, a to 
úvěr od České spořitelny, a. s., na výstavbu 

Rekonstrukce komunikací na náměstí 

V současné době probíhá rekonstrukce komunikací na náměstí Komen-
ského. Realizace by měla trvat do poloviny srpna. Stavbu provádí spo-
lečnost STRABAG, a. s., vítěz výběrového řízení. Pro zajímavost uvádím, 
že po provedených výkopových pracích se v dolní části náměstí objevily 
prameny vody. Vzhledem k tomu, že se v těchto místech nacházel ryb-
ník, projektant s touto eventualitou počítal a navrhl příslušná opatření. 
Doufám proto, že v této části náměstí již budeme projíždět bez obav o kola 
a spodky svých automobilů. Na způsobu rekonstrukce komunikací v zadní 
části náměstí se teprve musíme s obyvateli domluvit. 



AKTUÁLNÍ DĚNÍ V OBCI HODNOTÍ 
STAROSTA ING. ZDENĚK NOSEK.

čističky odpadních vod a kanalizace. V tomto 
případě bylo předjednáno snížení výše úroko-
vé sazby z 2,07 na 1,17 a snížení poplatků za 
vedení úvěru/účtu. Předpokládaná úspora činí 
kolem 800 tis. Kč. V současné době má obec 
na svých účtech finanční prostředky ve výši cca  
37 milionů Kč.

ÚSPĚŠNÝ I NEÚSPĚŠNÝ 
NÁKUP POZEMKŮ
Na základě rozhodnutí zastupitelstva obce byl 
v dražbě zakoupen pozemek s částí ulice Smr-
ková, a to za vyvolávací cenu 223.814 Kč. V této 
souvislosti zahájíme práce na přípravě projektu 
na výstavbu kompletní komunikace v této ulici 
a požádáme o stavební povolení. Obec měla zá-
jem i o koupi pozemku č. 1448 (travnatá cesta 
kolem domů v lokalitě U Letiště), a to především 
z důvodu udržování zeleně a cesty pro pěší. 
I když jsme se zúčastnili tří kol soutěže, úspěšní 
jsme nebyli – byli jsme vždy druhým účastníkem 
soutěže přeplaceni. Majitelem pozemku se tak 
stala společnost CzechPartner s. r. o., Hanusova 
1537/3a, Praha 4 – Michle, viz katastr nemo-
vitostí.

K PRODEJI ZBÝVÁ POSLEDNÍ POZEMEK
Během uplynulého pololetí byl v lokalitě Na 
Klínách prodán jeden pozemek. K prodeji tak 
zbývá pouze jeden pozemek č. 84/26 u valu. 
Vzhledem k neustálému zájmu o koupi pozem-
ků v této lokalitě plánujeme zasíťování dalších 
třinácti pozemků.

ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD 
A SMLOUVA S RYBÁŘI
Samostatnou kapitolou je čistička odpadních vod 
(dále jen ČOV). Na začátku roku jsme na ČOV pro-
vedli úpravu vzduchových rozvodů a nechali in-
stalovat druhou kyslíkovou sondu, která má za 
cíl zlepšit kyslíkové poměry v nádržích, a pomo-
ci tak ke tvorbě hustšího kalu. V poslední době 
byla opravována dmychadla a elektroinstalace 
ČOV. Rozbory prováděné obcí nebo společnos-
tí BIOANALITIKA (pro SFŽP) jsou v rámci stanove-
ných limitů. Vzhledem k tomu, že se pod naší 
ČOV nachází dokeský rybník a občas docházelo 
k mírnému úniku kalu z ČOV, bylo zastupitelstvem 
rozhodnuto o podpisu smlouvy o spolupráci s Čes-
kým rybářským svazem Kladno. Tato smlouva byla 
podepsána také z toho důvodu, že obec má zá-
jem o případnou výstavbu dalších rybníků, např. 
u hráze u lesa, a využila by tak zkušenosti rybářů 
při vytipování míst a stavbě těchto rybníků.

STAVEBNÍ POVOLENÍ 
NA RYBNÍK U KAPLIČKY
Co se týče doberského rybníku u kapličky, ob-
drželi jsme stavební povolení. V současné době 
monitorujeme situaci ohledně možných dotací 
na ministerstvu zemědělství nebo na Státním 
fondu životního prostředí. Jak jsem již uvedl 
v úvodním slovu, obec požádala Krajský úřad 
Středočeského kraje o dotaci ve výši 9 mil. Kč. 
Vzhledem k tomu, že v celém fondu na zdržování 
vody v krajině bylo celkem 10 mil. Kč, nám dota-
ce nebyla schválena. Dále je nutné poznamenat, 

že dotační podmínky nepamatují na naše speci-
fika – že se jedná o rybník bez přítoku.

NOVÝ ZAMETAČ
V oblasti majetku obce byla zakoupena nová 
korba na zametač, který se tak stal víceúčelovým 
strojem (bude využíván i jako malý nákladní 
vůz). V loňském roce bylo odvezeno na skládku 
přes 16 tun smetků z našich ulic. 

ÚPRAVY NA OBECNÍM ÚŘADĚ
Na obecním úřadě byly vyměněny staré kovové 
vstupní dveře za nové plastové. Během prázd-
nin plánujeme také vyměnit starý a vyšlapaný 
koberec v zasedací/obřadní síni a následně tyto 
místnosti vymalovat. Před úřadem byla nově 
osazena a upravena travnatá plocha. 

V PLÁNU JE DOPLNĚNÍ DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ
V současnosti probíhá výběrové řízení na do-
plnění hracích prvků na dětském hřišti pod 
kulturním domem. Jedná se o následující hra-
cí prvky: dvojitá houpačka, lanová pyramida, 
lanová dráha a horolezecká stěna. Realizace 
proběhne v srpnu či září a předpokládaná cena 
včetně montáže a úprav je cca 500 tis. Kč. 

DALŠÍ OPRAVY PŘIPRAVUJEME
Další výběrová řízení na opravy chodníků v uli-
cích Lipová a Družecká, na nový chodník kolem 
kapličky a na opravu záchodů a stavbu nového 
zázemí pro diváky na fotbalovém hřišti připra-
vujeme. x

5

Zateplený obecní úřad má také novou fasádu Zateplená mateřská škola má také nový vchod
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EVROPSKÝ ŠAMPION V TAEKWONDU 
JE Z VELKÉ DOBRÉ

Ve druhé třídě ho zaujal náborový leták oddílu taekwonda. A když si Jiří Novák korejský 
bojový sport vyzkoušel, začal ho okamžitě bavit. Nyní je sympatickému klukovi z Velké Dobré 
šestnáct a mezi juniory patří do absolutní evropské špičky. Vždyť také na letošním mistrovství 
Evropy v řecké Soluni získal zlato v technických sestavách, což je předepsaný sled po sobě 
jdoucích technik, v týmových sestavách a zároveň byl vyhlášen nejúspěšnějším ze všech 
750 závodníků.

O_Jaký je nyní tvůj sportovní cíl? 
Po ME bych se chtěl stát také nejúspěšnějším 
závodníkem světového šampionátu. To je ov-
šem obrovská meta, protože MS vyhrávají větši-
nou Severokorejci. Ti patří mezi absolutní špičku 
v taekwondu, kterému se věnuji. I proto bych se 
jednou rád do Severní Koreje podíval. 

O_Existuje tedy více druhů taekwonda? 
Původně bylo jen jedno, neboť vzniklo ještě 
v době, kdy byla Korea jedinou zemí. Když se 
ale rozdělila, zachovalo se původní taekwondo 

na severu. To dělám já. Druhé se pak rozvinulo 
v Jižní Koreji a nyní patří mezi olympijské sporty.

O_Proč sis zvolil zrovna taekwondo? 
Dostal jsem se k němu náhodou, když spolužač-
ka ve druhé třídě přinesla do školy náborový le-
ták mého oddílu Sonkal. Líbilo se mi to, tak jsem 
začal cvičit. Zpočátku se mnou chodilo i dost ka-
marádů ze třídy. Oddíl byl tehdy na Kladně, ale 
když se pak přesunul do Prahy, byl jsem jediný, 
kdo zůstal a dále dojížděl. Bylo to sice o něco 
složitější, ale rodiče mě naštěstí vozili na tré-

ninky. Mohl jsem díky tomu v taekwondu rychle 
postupovat – po pěti šesti letech jsem dosáhl na 
černý pásek, letos jsem získal 2. dan (mistrovský 
stupeň – pozn. red.). 

O_Jak vypadá tvůj tréninkový režim? 
Když mám závodní sezónu, trénuju čtyřikrát až 
šestkrát týdně. Začínáme přitom objemovým 
cvičením, neboť je důležité nabrat fyzičku, pak 
se zaměřujeme na rychlost a zdokonalování 
techniky. Na samotných závodech jsou vedle fy-
zičky a techniky klíčové také zkušenosti a pře-
hled. Každá soutěžní disciplína klade důraz na 
něco jiného – například ve sportovním boji musí 
člověk umět předvídat, v technických sestavách 
je zase nutné mít to „nadřené“ a předvádět 
všechny techniky správně. 

O_Když sis zvolil bojový sport, nebáli se o tebe 
rodiče? 
Nebáli, protože taekwondo je spíše gentleman-
ský sport, založený na určitých principech cho-
vání a na pokoře. Všichni, kteří se mu věnují, se 
musejí řídit pevně danými zásadami, mezi něž 
patří zdvořilost, čestnost, vytrvalost, sebeovlá-
dání a nezkrotný duch. Není to rozhodně žádné 
bezcitné „mlácení“. 

O_Není ti líto, že taekwondo není v Česku zná-
mější? 
Není tak populární jako fotbal a hokej, ale v po-
slední době je vidět, že je o něj větší zájem. Ob-
jevuje se občas třeba i v televizi, což mě těší. 
Samozřejmě se situací v zahraničí se to srovnávat 
nedá – tam je taekwondo rozšířenější, známější 
a také propagovanější. 

O_Jak se ti žije ve Velké Dobré? 
Jsem rád, že tu bydlím, protože mám v obci 
dost kamarádů. Vědí, co dělám, přejí mi 
úspěch. V budoucnu bych chtěl přivést k taek-
wondu i další zájemce. Až mi bude osmnáct 
a budu moct trénovat, mohl bych třeba ve Vel-
ké Dobré vést tělocvičnu zařazenou pod můj 
oddíl. x

Autor: Martin Kavka, Foto: www.sonkal.cz, O. Vrábel



HOKEJ UŽ NEHRAJI. PŘI PRVNÍM 
ROZKLEKU BYCH SI NĚCO UTRHNUL
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O_Na co se tedy chcete jako zastupitel zamě-
řit? 
Především chci zdůraznit, že Velkou Dobrou 
jsme si s manželkou vybrali jako náš domov 
už před 15 lety a jsme tu velmi spokojení. Do 
místní politiky jsem se zapojil proto, že mám 
zájem podílet se na chodu a dalším rozvoji 
obce. Z hokeje jsem zvyklý pracovat v kolekti-
vu, v němž má sice každý svůj zájem, přesto 
musí všichni udělat maximum pro úspěch klu-
bu. To samé očekávám i od funkce zastupitele 
– udělám, co bude potřeba, abychom naplnili 
očekávání našich občanů a život v naší obci byl 
příjemný. 

O_ Co vám v současnosti v obci vadí či chybí, co 
chcete změnit především? 
Myslím, že máme rezervy v kvalitě a značení 
komunikací. Jsme obec s obrovskou frekvencí 
provozu a bylo by dobré mít nejen komunikace 
s transparentním značením, ale především vý-
stražné značení s důrazem na dodržování rych-
losti v obci. Také by bylo dobré upravit obecní 
rybník a jeho okolí tak, aby tam mohly chodit 
maminky s kočárky nebo aby u vody mohly po-
sedět babičky a popovídat si s ostatními. Líbilo 

by se mi také, kdyby bylo možné propojit cyk-
lostezkou Velkou Dobrou a sousední rybník na 
Doksích. Bylo by to skvělé a hlavně bezpečné 
propojení pro ty, kteří si chtějí trošku zaspor-
tovat a projít se v hezkém prostředí. Poslední 
věc, která mě trápí, je odhlučnění dálnice. By-
dlíme od ní poměrně daleko, a přesto ji sly-
šíme. Neumím si představit, jak jsou na tom 
lidé, kteří bydlí podstatně blíže. 

O_ A co se vám naopak v obci líbí? 
Důvodů ke spokojenosti je mnoho – obec 
komunikuje s občany, pořádá kulturní akce 
a různé slavnosti. Líbí se mi také zázemí školy 
a školky. Obec se také velmi významně podí-
lí na chodu místního fotbalového klubu, což 
osobně velmi kvituji. Zatím se ve sportovním 
dění v obci osobně neangažuji, ale je to pro-
středí, ke kterému mám samozřejmě blízko. 
Pokud bude zájem, rád se zapojím. 

O_ Aktuálně působíte jako manažer reprezen-
tační hokejové dvacítky. Jak vidíte budouc-
nost českého hokeje? 
Máme před sebou spoustu práce, kdy bude dů-
ležité, aby se kluby zaměřily na práci s mládeží, 

výchovu talentů a včasné zařazení těchto hráčů 
do seniorského týmu. V současnosti Český svaz 
ledního hokeje intenzivně pracuje na vzdělá-
vání trenérů mládeže po celé republice. Kromě 
klasického učení bruslení a techniky hole se 
věnujeme především herním činnostem. Tam 
máme oproti světovému trendu rezervy.

O_ Blíží se nějaká nová „zlatá generace“, do 
jaké jste sám patřil? 
Pokud se nám podaří sjednotit filozofii výcho-
vy mladých hráčů a místo „výsledkaření“ už 
u těch nejmenších se budeme poctivě věnovat 
výchově, pak se naši fanoušci mají na co těšit 
a můžeme opět z velkých turnajů vozit zlato.
 
O_ Zahrajete si ještě sám hokej? 
Hokej už nehraji, jsem tak zatuhlý, že bych si 
v brance při prvním rozkleku něco utrhnul. 
Místo toho si rád zahraji fotbal, golf a tenis. 
Bohužel s mou současnou pracovní vytížeností 
nemám na sport moc času, ale věřím, že se to 
snad časem zlepší. x

Někdejší gólman zlaté hokejové generace, která na začátku milénia vládla světu, žije ve 
Velké Dobré už patnáct let. Nyní se Milan Hnilička stal rovněž zastupitelem obce. V rozhovoru 
pro magazín Velká Dobrá se svěřil s tím, co mu v ní chybí i co se mu u nás líbí.  

Autor: Martin Kavka, Foto: archiv a Facebook Milana Hniličky
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Doberskou základní školu v uplynulém škol-
ním roce navštěvovalo 45 žáků, z toho 10 prv-
ňáčků. „Rok zvířete“ jsme začali s novou paní 
učitelkou v 1. ročníku – Mgr. Hanou Luňáč-
kovou, a novým členem školské rady – Mgr. 
Silvií Noskovou. V pololetí však paní učitel-
ka musela odejít na předčasnou mateřskou 
dovolenou a místo ní nastoupila Bc. Denisa 
Hajná. Naši prvňáčci byli úspěšně pasováni na 
čtenáře a v září přivítají už jako druháci 8 no-
vých prvňáčků. 

Škola byla v tomto roce zapojena 
do několika projektů:
•	 Kooperativní model rozvoje ICT dovednos-

tí učitelů OPVK – Prostřednictvím projektu 
jsme získali čtyři dotyková zařízení, cloud, 
Wi-Fi, interaktivní programy a školení pro 
pedagogické pracovníky.

•	 Projekt primární prevence pod záštitou 
Centra pro rodinu VEGA Kladno.

•	 Projekt v rámci OPVK – „S angličtinou do Ev-
ropy“ – výjezdy učitelů na jazykové kurzy do 
zahraničí, výjezd žáků na jazykový a pozná-
vací pobyt do Anglie, čtenářské dílny a ná-
kup dětských knih.

•	 Projekt ovoce do škol.
•	 Zapojení do Místního akčního plánu rozvoje 

vzdělávání (MAP). 

Školní kroužky
Po celý rok jsme spolupracovali se Střediskem 
volného času Labyrint v Kladně – naše děti na-
vštěvovaly kroužek sportovní a výtvarný či výuko-
vé programy – Vánoce a Velikonoce. Žáci mohli 
rovněž navštěvovat kroužek kinballu, vaření, 
flétny, dramatický a angličtiny.

Úspěšně jsme navázali na naše výsledky ve 
sportovních, výtvarných a sběrových soutěžích 
– Dopravní soutěž mladých cyklistů, EUROREBUS, 

Kde je to, co je to?, Slánka 2016, Čtenář na je-
višti.

Naše výlety a akce
Navštívili jsme divadlo Lampión, cestovali jsme 
do Afriky, s canisterapií nás seznámili psi Borův-
ka a Fidorka, v programu Bláznivé dějiny se žáci 
seznámili s novodobou historií a do školy přijel 
i Karel IV. 

Na přelomu května a června jsme strávili deset 
krásných dní na škole v přírodě v prostředí Jizer-
ských hor.

Závěrem bych chtěla poděkovat všem pracovní-
kům školy za jejich práci, rodičům a sponzorům, 
ale především děkuji našim skvělým žákům za 
jejich celoroční snažení, bez kterého bychom ne-
dosáhli všech výše jmenovaných úspěchů. Žákům 
5. ročníku pak přeji hodně úspěchů při přechodu 
na 2. stupeň. Těšíme se na vás v září! x
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

Naši žáci se díky projektu podívali do Londýna

ZÁKLADNÍ ŠKOLA V „ROCE ZVÍŘETE“

Další školní rok je nenávratně za námi a děti si nyní užívají tolik očekávaný čas letních prázdnin. 
Na konci každého roku se vždy bilancují výsledky, úspěchy a neúspěchy. Ráda bych proto v krátkosti 
shrnula hlavní události školního roku v naší základní škole.

Autor: ředitelka ZŠ Zuzana Bečková



Zápis do školního roku 2016/2017 proběhl 
v březnu a bylo přijato 12 nových dětí, na 
které se moc těšíme. I v tomto roce jsme spo-
lupracovali s obecním úřadem při vítání no-
vých občánků a se základní školou – děti ze ZŠ 
k nám docházejí do školní jídelny na obědy.

Školka i pro rodiče
Akce pro rodiče byly i v tomto roce velmi oblí-
bené. Rodiče se zúčastnili akcí „Uspávání a pro-
bouzení broučků“ v doberském lese, s nadšením 
sledovali vystoupení svých dětí na vánočních be-
sídkách. Rodiče předškoláčků se pak s naší ma-
teřskou školou rozloučili v závěru roku při slav-
nostním šerpování dětí.

Naše akce 
I v tomto roce byl dětem program ve školce 
zpestřován, a to těmito akcemi: plavecký kurz, 
kroužek keramiky, kroužek angličtiny, divadelní 
představení v MŠ, Mikulášská nadílka, fotogra-
fování dětí, karneval, oslavy mezinárodního dne 
dětí, celodenní výlet do ZOO v Chomutově, bese-
dy či návštěvy základní školy.

V období letních prázdnin v MŠ zrekonstruuje-
me šatnu, vymalujeme třídu v 1. patře a prove-
deme nutné úpravy ve školní kuchyni. Nový škol-
ní rok 2016/2017 nám začne 1. září a už nyní se 
těšíme na nové školáčky. x

WEB ŠKOLKY:
WWW.MSVELKADOBRA.CZ

Na jaře jsme společně probouzeli broučky v leseKarneval

DĚTI SE V MATEŘSKÉ ŠKOLE 
UČILY PŘÁTELSTVÍ I VZTAHU K PŘÍRODĚ 
Ve školním roce 2015/2016 jsme do mateřské školy nastoupili 1. září. Ve třídách Rarášků 
a Kulihrášků bylo zapsáno celkem 48 dětí ve věku od 2 do 7 let. Učitelky pracovaly s dětmi podle 
školního vzdělávacího programu „Rok v MŠ“, který byl zaměřen na rozvíjení ohleduplných 
kamarádských vztahů mezi dětmi a na seznamování dětí s přírodou a přírodními jevy.

Autor: ředitelka MŠ Jana Aulická
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FC ČECHIE VELKÁ DOBRÁ
Áčko vykročí do nové sezóny pod 
novým trenérem 
Vlajková loď Čechie „A“ mužstvo skončilo na  
8. místě. Pro fanoušky to bylo částečně zklamání, 
neboť určitě mělo na lepší umístění. Tým byl jako 
noc a den, oproti výborným výkonům stály herní 
propadáky. Za vším byla také velmi nízká účast 
na trénincích. Doufáme, že toto hráči v další 
sezóně pod vedením nového trenéra Vlastimila 
Hrubého zlepší. Petru Fimanovi za odvedenou 
práci děkujeme.

Soutěž začíná 27. srpna v Hýskově. Drobné 
změny v kádru nastaly již teď. Přišel velezkuše-
ný gólman Josef Zlata z Doks, Dominik Volman 
z Libušína a Martin Čibera ze Sparty Kladno. Dal-
ší hráči jsou zatím v jednání. Přípravné zápasy 
hraje Čechie všechny doma, a to 30. 7. s Bran-
dýskem, 6. 8. s Kablo Kladno (od 10:15), 13. 8. 
se Stodůlkami (od 17:00) a 20. 8. s Loděnicí (od 
15:00). 

Fanoušci doufají, že se tým pod vedením no-
vého trenéra stmelí a bude silnějším lídrem 
A skupiny Fair Credit I.B třídy. V příštím roce totiž  
FC Čechie Velká Dobrá může oslavit nepřetržité 
50leté působení v krajských soutěžích, což je také 
velký úspěch klubu a reprezentace obce. x
(autor: za „A“ tým Miroslav Bubeník)

Béčko se zachránilo před baráží
Podzimní část soutěže se našemu „B“ týmu pří-
liš nevydařila. S pouhými devíti body skončil na 
třináctém, tedy předposledním místě, které by 
na konci sezóny znamenalo účast v baráži o zá-
chranu. Jediným cílem do jarních odvet tedy bylo 
jednoznačně udržet tým v OP III. třídy i pro příští 
sezónu. 

Tým se semknul, vytvořila se výborná parta 
a bylo to na hřišti hned znát. Mužstvo hrálo bo-
jovný, útočný fotbal a ve všech zápasech pada-
lo hodně gólů. Na takovýto fotbal si našlo cestu 
i poměrně dost diváků. Kromě prvních 15 minut 
veledůležitého utkání se Slavojem Kladno tento 
tým ani v jednom zápase nezklamal. Odměnou 
bylo 7 vítězných zápasů a celkový zisk 30 bodů 
na konci sezóny, a tím i záchrana v soutěži.

Cíle pro blížící se novou sezónu jsou udržet 
pohromadě dobrou partu, hrát i nadále líbivý 
a útočný fotbal a díky tomu nemít žádné starosti 
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Velká Dobrá - Družec, to je jeden skvělý tým! Držte nám palce!
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„Old Boys“ ovládli 
4. ročník Memoriálu 
Zdeňka Kováře 

V sobotu 16. července se naši 
veteráni opět zúčastnili Memo-
riálu Zdeňka Kováře. Tento 
velmi kvalitně obsazený turnaj je 
vzpomínkou na bývalého vyni-
kajícího fotbalistu, fotbalového 
funkcionáře a kamaráda a zároveň 
dává připomenout dlouholeté 
sportovně-kulturní vazby mezi 
tehdy ještě Sokolem Velká Dobrá 
a Blšany. Turnaj je situován do 
překrásného fotbalového areálu 
ve Vroutku. Naši „staří pánové“ 
se dosud zúčastnili všech čtyř 
ročníků. Letos pod vedením 
zkušeného trenéra Jiřího Misury 
a s podporou bývalého předsedy 
klubu Josefa Aulického opět v li-
gové konkurenci zvítězili! 
(autor: za „Old Boys“ Vladimír Dufek)

Sestava „Old Boys“ ve Vroutku: Zlata, Dufek, Kropáč, Abdul, Chalupa, Machek, 
Škvára, Hrubý, Votava, Stolár, Střihavka, Hašek, Slánský, Zelenka.

se záchranou, tak jak tomu bylo v sezóně nedáv-
no skončené. x
(autor: za „B“ tým trenér Vlastimil Hrubý)

Mládeži pomohlo sloučení 
s malými fotbalisty z Družce
Po sloučení dětí z Velké Dobré a Družce jsme 
v minulé sezóně měli čtyři družstva, která hrála 
samostatné soutěže: žáky, starší přípravku a dvě 
mladší přípravky. Tento krok jsme dlouho připra-
vovali a ukázal se jako správná volba – začínali 
jsme s osmi dětmi v jedné kategorii a nyní jich 
máme skoro padesát v příslušných družstvech. 

O děti se stará realizační a trenérský tým složený 
z obětavých tatínků, maminek, dědečků a dal-
ších, kteří nezištně pomáhají. Všechna družstva 
mají k dispozici kvalitní zázemí ve Velké Dobré 
i Družci, hrací plochy, umělé povrchy a halu, které 
jim umožňují celoroční přípravu. 

Na podzim i na jaře si všechna družstva ved-
la velmi dobře, veliký posun znamenala i zimní 

sezóna, v níž naši borci startovali na velkém po-
čtu turnajů zejména v Rakovníku, kde se střetli 
s kvalitními soupeři, mimo jiné i s Viktorií Žižkov, 
Karlovými Vary, Sokolovem atd., což je v jejich 
výkonnosti posunulo zase o kousek dál. Největší 
odměnou jsou ale pro všechny, kdo se kolem toho 
točí, rozzářené dětské oči, radost ze hry a chuť 
k fotbalu, která z nich úplně sálá.

Pro sezónu 2016/17 jsme připravili znovu spo-
lupráci na stejném principu – výsledkem by měl 
být do budoucna dostatek hráčů pro dorostenec-
ký a dospělý fotbal. Zatím jsme na startu a dou-
fám, že se nám všem bude dařit. 

V nové sezóně budou naši hráči nastupovat 
ve třech kategoriích (mladší přípravka – okresní 
soutěž, starší přípravka – okresní soutěž, mladší 
žáci – postup do okresního přeboru!). Trenérskou 
činnost byl nucen ukončit Václav Machek, jemuž 
patří za odvedenou práci velké poděkování. x
(autor: za vedení fotbalové mládeže Václav Hes)

Zveme všechny sportovní nadšence
Přijďte si zatrénovat nebo se jen podívat na naše 
zápasy. Neodmítneme žádnou pomoc. V týmech 
máme v současnosti děti od ročníku 2011 a star-
ší, všechny naučíme fotbalu od samotných začát-
ků. Držte nám palce! DOBRÁ – DRUŽEC, to jeden 
skvělý tým! x

Sport (nejen) pro děti
Sportovní areál s halou žijí i o prázdninách. Pří-
městský tábor pro děti pořádala opět Kristýna Ko-
tinová, a to již ve dvou turnusech. Tuto možnost 
využívají samozřejmě i rodiče doberských dětí. 
Dále jsou pro děti k dispozici trenéři tenisu Michal 
Cipro (více informací na www.tamc.cz nebo na 

tel. 776 250 085) a Kateřina Vlčková. Areál žád-
né prázdninové volno nemá a je plně k dispozici 
všem, kteří si chtějí zasportovat. x
(autor: správce Miroslav Bubeník)

Stolní tenis: přijďte si pinknout 
Sportovní nadšenci pro stolní tenis se pravidelně 
scházejí v počtu 6-10 osob v letní sezóně každou 
středu 18-20 hod., cca od poloviny října nasta-
ne změna na sobotu 17-19 hod. K dispozici jsou 
čtyři pingpongové stoly a na oddělení prostor 
nechybí potřebné ohrádky.

V prosinci 2015 se v hale uskutečnil vánoční 
turnaj za účasti 10 hráčů. Zvítězil Zdeněk Rohlíček 
před Alešem Menclem a Josefem Kalousem, těsně 
čtvrtý skončil starosta obce Zdeněk Nosek, jenž 
předal vítězům medaile a věcné ceny. Podařený 
turnaj byl zakončen hudebním večerem v re-
stauraci Lesovna. Hudbu si pingpongisté zajistili 
ze svých řad, tj. kytarové trio (Míra Nosek, Aleš 
Mencl, Josef Kalous) za vynikajícího klávesové-
ho doprovodu Silvie Noskové. Občerstvením akci 
podpořila hráčka Marta Bendlová, jíž přejeme 
brzký návrat za pingpongový stůl.

V dubnu 2016 se uskutečnil velikonoční turnaj ve 
čtyřhrách, zúčastnilo se celkem 6 dvojic a zvítězila 
dvojice Tomáš Fiala - Josef Kalous před dvojicí Mar-
tin Kohout - Zdeněk Nosek a dvojicí Libor Kostka - 
Pepa Höfer. Potěšitelné bylo, že se tohoto turnaje 
zúčastnili i zástupci mladé generace: Míša Novot-
ná, Honza Vyšín a Martin Kohout. Tomuto sportu se 
v současné době vrací popularita a věříme, že do 
budoucna bude opět atraktivní i pro mladší! Tímto 
zveme případné nové zájemce o tuto hru, aby se 
neostýchali a přišli si s námi „pinknout“! x
(autor: za stolní tenisty Josef Kalous)
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Sportovní a relaxační 
akce s Jájou
Fitness Velká Dobrá 
Aerobik + formování problémových partií: pondělí 17:30 – 18:30 hod. 
Stepy + posilování: středa 17:30 – 18:30 hod.
Sportovně-relaxační víkend: Letkov u Plzně 23. - 25. 9. 2016
Kontakt: Mgr. Jaroslava Seidlová, tel.: 608 640 770 

Bolí vás záda? 
Přijďte si protáhnout tělo
Od září bude pokračovat rehabilitační cvičení na míčích vhodné pro ženy 
i muže (pro všechny věkové kategorie) a dále cvičení SM systém – metoda 
spirální stabilizace, což je cvičení podporující správné držení těla, odbourá-
vající bolesti zad, velmi vhodné pro lidi s výhřezem plotének. Cvičení budou 
probíhat v budově ZŠ. Kontakt: Jitka Vondrašová, dipl. fyzioterapeut, tel. 
604 312 188. 

Členové Moped klubu Velká Dobrá na těchto strojích společně zdolali 116 km

Ve dnech 3. - 5. června se konal víkendový vý-
jezd našeho Moped klubu do Krt. V pátek vyrazilo  
16 strojů z naší početné mopeďácké letky a tři 
technické vozy s cateringem, bagáží a ostatním 
důležitým materiálem směr Krty – 58 km tam 
jsme zvládli všichni. Na trase byla celková kázeň 
v koloně. Předjížděl akorát náš mopeďácký kame-
raman Dufíno mladší, který natáčel celou trasu. 
Cestou nás čekal i příjemný oběd v hostinci v Pšo-
vlkách. Podával se guláš a nealko pivo. Počasí 
během jízdy tam i zpět nám přálo. Během poby-
tu v Krtském lese nám zapršelo akorát v sobotu, 

ale ani tento déšť nás nepřekvapil, protože jsme 
si ve svých technických vozidlech vezli plachty 
a přístřešky. Opět nezklamal ani náš dvorní ku-
chař Milouš, který se staral o naše po 24 hodin 
naplněné měchy v podobě tuhé a tekuté stravy. 
Byl to gastronomický zážitek. Tímto bychom rádi 
Miloušovi za celou letku poděkovali. Poděkování 
patří i Bečounovi za rozvod mobilní elektrické sítě 
v náročném terénu, která sloužila k napájení led-
nic, pípy a nočního osvětlení tábora.

V sobotu odpoledne probíhala soutěž v ostré 
střelbě na terč, kterou vyhrál Kéďa s nastříle-

nými 39 body. Také jsme popřáli k narozeninám 
Maďarovi. Dostal od Moped klubu plný koš ma-
ďarských pochutin, např. segedínský a maďarský 
guláš. Proběhl i hudební podvečer, o který se 
postarali Léďa, Vlastik Špétů a Karel Hájek. Škoda 
že nastala neděle a museli jsme vše balit a vy-
dat se na cestu do našeho domovského teritoria. 
Vše jsme zhodnotili posezením po příjezdu na 
štábu v KD. Ve výsledku to vypadalo takto: ujeto  
116 km, počet strojů 16, počet účastníků 20, 
technické vozy 3. Budeme se těšit na další spo-
lečný výjezd!

Moped klub Velká Dobrá: Zdařilá to byla akce!



Adventní čas jsme zahájili rozsvícením vánočního 
stromu, pod kterým vánoční písně a koledy za-
zpíval pěvecký sbor Smetana. Akce, které se zú-
častnilo na 300 obyvatel obce, se velmi vydařila, 
vypily se všechny přichystané nápoje a snědly 
upečené vánočky. Dle kladných reakcí zúčastně-
ných se ozdobený vánoční strom všem líbil.

Poslední prosincový den roku 2015 proběhlo 
setkání občanů Velké Dobré a Družce u rozhledny 
na Veselově. Dle našich odhadů se sešlo 200-250 
lidí, na mnohé tak nezbyl výborný svařák. I le-
tos plánujeme toto setkání, a to 31. 12. 2016 od 
14.00 hodin tamtéž.

V letošním roce se v oblasti kulturní uskutečnily 
tyto akce: promítání bondovky SPECTRE, obecní 
ples a maškarní ples pro děti i dospělé. 

Maškarní ples pro dospělé ovládl 
„stárnoucí rocker“
Především maškarní ples pro dospělé, který se 
uskutečnil po několika letech, měl veliký úspěch. 
V maskách přišli snad všichni účastníci, na jed-
nom místě se tak potkalo několik šejků, pracovi-
té včelky, zdravotníci, Fantomas, mušketýr s My-
lady, mnich, zástupci armády, zombíci a další. 
Jeden celý stůl obsadily ženy v róbách a čelen-
kách ze třicátých let minulého století, zhruba 
v polovině večera se pak objevily čtyři vysoké, 
korpulentní „dámy“ v kloboucích a na podpat-
cích, které zábavu dobře rozproudily (jednalo se 
o velmi dobrou masku čtyř statných mužů). Nej-
lepší maskou pak byl vyhlášen „stárnoucí roc-
ker“, který s dlouhými oranžovými vlasy, černými 
brýlemi a ve vysokých botách přijel na ples na 
speciálně upraveném kole. Po počátečním tápá-
ní, o koho jde, jsme v něm poznali pana Jiřího 
Váňu st. 

Na konci dubna obec uspořádala pod fotbalo-
vým hřištěm tradiční pálení čarodějnic a ve spo-
lupráci s organizací Labyrint Kladno také dětský 
den a závody na kole. Cyklistického závodu pro 

rodiny s dětmi se zúčastnilo 16 družstev, která 
objela v podstatě celý katastr obce. Závodníci 
po trase projeli čtyřmi kontrolami. Startovalo se 
u křížku v ulici Družecká a cíl byl na náměstí Ko-
menského, kde byl pro všechny připraven výbor-
ný guláš a pro vítěze pohár a medaile. V květnu 
se na místním letišti konaly Pivní slavnosti pořá-
dané středočeským krajským úřadem.

Další z kostelních koncertů v Družci
V červnu se ve spolupráci s obcí Družec uskutečnil 
v kostele Nanebevzetí Panny Marie další koncert 
vážné a moderní hudby (A. L. Weber, ABBA, Mo-
zart, Bernstein, Puccini atd.). Hlavními účinku-
jícími byli, tak jako tradičně, Mgr. Jana Ryklová 
(soprán), Bernd Radoch, MUDr. Václav Šolc a Mgr. 
Silvie Nosková. Plný kostel diváků odměnil účin-
kující dlouhotrvajícím potleskem.

Naši noví občánci
Letos jsme na tradičním „vítání občánků“ na 
úřadě přivítali do naší obce sedm nových dětí 
narozených v druhé polovině loňského roku. 
V letošním roce se pak narodili další tři chlapci 
a dvě holčičky. 

Obec nezapomíná ani na naše starší spolu-
občany, kterým předává malé dárky k jejich ži-

votním jubileím. Oslavence navštěvuje jménem 
obce paní Jana Aulická. Na tomto místě bychom jí 
rádi za tuto činnost vykonávanou v jejím volném 
čase poděkovali.   

 
Nová kniha o obci
V prosinci byla vydána nová kniha o obci „Stalo 
se v Dobrejch“, kterou napsal pan Miroslav Olive-
rius za přispění pana Miroslava Chaloupky. O kni-
hu byl mezi občany veliký zájem. Rád bych zde 
ještě jednou všem, kteří se na jejím zpracování 
a vydání podíleli, poděkoval. 

Dále obec nechala naskenovat dvě staré kroni-
ky. Bohužel vzhledem k tomu, že obsahují ně-
která osobní data (především data narození), je 
nelze zveřejnit na webových stránkách obce. x
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KULTURNÍ STŘÍPKY Z NAŠÍ OBCE
Od posledního vydání obecního magazínu a informačního letáku se uskutečnilo mnoho kulturních 
akcí. Pojďme si je shrnout pěkně popořadě…

Plánované akce
17. 9.  Orientační běh (pořádaný 
  ve spolupráci s Labyrintem 
  Kladno)
15. 10.  Posvícenská zábava – hraje 
  kapela Duo Aries
22. 10.  Pohádková cesta – 
  „šipkovaná“ pro děti s rodiči 
  (pořádaná ve spolupráci 
  s Labyrintem Kladno) 

Dětský den

Z maškarního plesu pro dospělé 13

KNIHU SI 
MŮŽETE 

ZAKOUPIT 
NA OÚ ZA 
150 KČ.
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OKÉNKO SPOLKU 
DOBERSKÝCH ZAHRÁDKÁŘŮ

Loňský rok začaly členky našeho spolku vystoupe-
ním v MŠ a ZŠ ve Družci, kam nás pozvali v rám-
ci akce Děti seniorům a senioři dětem. Děti nám 
předvedly své tanečky, my jsme jim na oplátku 
zatančily náš country tanec. Setkání s dětmi bylo 
moc milé. Na třetí taneční zábavu, kterou jsme 
pořádali s OÚ Velká Dobrá, jsme nacvičily trochu 
netradiční kreaci – veselý tanec uklízeček spojený 
s makarenou. Ohlas u přítomných byl veliký. 

Na jarní nákup letniček, muškátů, ale i sazeni-
ček zeleniny jsme vyrazili do Petrova zahradnictví 
do Mělníka. V červenci jsme si naplánovali celo-
denní výlet na zámek Zákupy. Vyrazili jsme s na-
ším dvorním řidičem panem Svobodou nejdříve 
směr Česká Lípa, kde jsme si prohlédli krásnou 
zahradu manželů Valentových ve Stružnici, oázu 
klidu a pohody. Po obědě jsme se přesunuli do 
Zákup na renezanční zámek spojený s císařem  
Fr. Ferdinandem I. Dobrotivým, který si ho vybral 
za své letní sídlo. 

V srpnu jsme navštívili tradiční výstavu květin 
v Čimelicích. Obdivovali jsme úžasně naaranžo-
vané gladioly, jiřinky, lilie, balkonové rostlinky, 
léčivky, kaktusy, bonsaje i orchideje. Sazenice 
okrasných i užitkových rostlin bylo možné zakou-
pit po celém areálu. 

Na čimelickém zámku byla k vidění výstava 
o ochraně přírody a myslivosti. 

V srpnu naše taneční skupina tančila na statku 
poslance Petra Bendla v Dolním Bezděkově. Byly 
jsme součástí programu, kde vystupovala i slavná 
hudební skupina Schovanky.

Září patřilo jako každoročně návštěvě Zahrady 

Čech v Litoměřicích. Ani tentokrát jsme zde ne-
chyběli. Tradiční výstaviště, tradiční vystavovate-
lé, tradiční uspořádání a stále více doplňujících 
výrobků, které vůbec se zahradou nesouvisí. 
Dobře jsme si tam nakoupili a k dobrému pocitu 
z výletu přispělo i hezké počasí. 

V září jsme navštívili představení v Divadle U Ha-
sičů „Sejdeme se na Cibulce“. Aleš Cibulka si pozval 
skvělé hosty, mimo jiné Wabiho Daňka, Ivu Hütt-
nerovou, Martinu Hudečkovou či Ivo Šmoldase.

Dvoudenní výlet do Plzně přinesl 
nové zážitky i kontakty
Nezapomenutelným zážitkem pro členky našeho 
spolku byla dvoudenní návštěva Třetího festiva-
lu v TOTEMU (Regionální dobrovolnické centrum 
v Plzni-Bolevci). Realizují projekty pro seniory 
v oblasti vzdělávání, podporují rozvoj a udržení 
psychických i fyzických sil, zabývají se podporou 
a vytvářením mezilidských vztahů. Paní ředitelka 
a tým jejích spolupracovníků jsou úžasní a při-
pravili nám nabitý program po oba dny. 

Na jejich galavečeru jsme vystupovaly s naším 
country tancem. Navázaly jsme zde kontakt s coun-
try souborem z Prachatic. Všichni byli moc milí 
a vstřícní. Opomenout nemůžeme ani veselou noční 
jízdu tramvají na studentskou kolej, kde jsme pře-
spaly. Druhý den jsme se zapojily do činnosti krouž-
ků, jak výtvarných, rukodělných, tak tanečního. Pod 
vedením tanečních mistrů jsme se během dopoled-
ne naučily základy swingu. Odnesly jsme si spousty 
dojmů, kontakty na nové přátele a hezké zážitky, na 
které budeme dlouho vzpomínat.

Na konci října jsme tančily naše „uklízečky“ také 
na tanečním setkání v Hotelu Kladno. V listopadu 
jsme měly úspěch se svým tanečním vystoupením 
na výroční členské schůzi důchodců Dolu Nosek 
v Tuchlovicích. Odměnou nám byl velký potlesk 
nabitého sálu. 

Do Velkého Přítočna nás pozval pan starosta, 
abychom zatančily na setkání seniorů.

Na závěr roku jsme se sešli v Lesovně na tradič-
ním vánočním posezení se známým Doberákem. 
Tentokrát jsme požádali našeho dlouholetého 
člena pana Horáka a udělali jsme dobře. Jeho vy-
právění o doberské kapličce a ostatních sakrálních 
stavbách ve Velké Dobré bylo poutavé a velmi za-
jímavé. Při vánočním setkání bývá dobrým zvy-
kem popřát a malou pozorností obdarovat naše 
jubilanty. Nejstarším členem našeho spolku je  
př. Josef Hrabánek, který loni oslavil 92. narozeniny.

Poslední akce v roce 2015, které jsme se zúčast-
nili, byla výstava betlémů spojená s předáním 
betlémského světla ve tvrzi Rakoušových. Sbírku 
papírových betlémů vystavoval člen Sdružení pro 
obnovu hradu Jenčova. Své dekorace a výrobky 
předvedli i naši členové. Nevšedním zážitkem 
byla i komentovaná procházka zahrady, která je 
dílem pana Vladimíra Rakouše. 

Na závěr chci poděkovat panu starostovi, obec-
nímu zastupitelstvu i pracovnicím OÚ za přízeň, 
kterou nám věnují, a hlavně za finanční podporu, 
bez které bychom nemohli většinu akcí uskuteč-
nit. Dík patří všem členům našeho spolku, kteří 
se aktivně zúčastňují všech akcí, které pro ně po-
řádáme. x

Činnost spolku zahrádkářů za rok 2015 jsme zhodnotili na výroční členské schůzi v dubnu 
v Lesovně, jíž se tradičně zúčastnil i pan starosta Zdeněk Nosek. V úvodu jsme si připomněli 
památku našich dvou zesnulých členek př. Klusákové a Krobové, které se aktivně účastnily 
našich akcí, jak jim jen zdraví dovolilo. S láskou na ně budeme vzpomínat.

Autor: předsedkyně spolku Marie Doskočilová



Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Informace 
obecního úřadu

Popelnice - cena známek pro rok 2016
známka červená (týdenní)   2 100 Kč
známka žlutá (každý sudý týden)  1 300 Kč
známka zelená (zima týdenní, léto 14denní) 1 700 Kč
známka jednorázová   80 Kč
240 l      2x červená známka   4 200 Kč

Otevírací doba ve dvoře za obecním úřadem 
pro ukládání separovaného odpadu v roce 2016
zimní čas:  středa 8.00 – 10.00 a 14.00 – 16.00
   sobota  8.00 – 12.00 
letní čas:  pondělí  15.00 – 17.00
   středa 8.00 – 10.00 a 15.00 – 17.00 
   sobota 8.00 – 12.00 

Sběr nebezpečného odpadu 
se uskuteční za obecním úřadem dne 22. října 2016 (sobota) 
9.00 – 12.00 hodin

Stočné pro rok 2016 
můžete zaplatit v hotovosti na obecním úřadě, a to vždy:
pondělí a středa 8:00 – 12:00 a 13:00 – 17:00 hodin
nebo převodem na účet: č. ú. 388070389/0800 zřízený u ČS a. s. Kladno 
+ váš variabilní symbol, který máte uvedený ve smlouvě
Výše stočného pro rok 2016 je: 1 300 Kč/osoba/rok

SMS InfoKanál - ZDARMA
Obecní úřad nabízí jednoduchý a pohodlný způsob získávání důležitých 
informací o dění v obci. Prostřednictvím SMS zasílá na zaregistrovaná 
čísla mobilních telefonů informace v krizových situacích, o plánovaných 
odstávkách vody, vzniklých haváriích a stavu jejich řešení, o plánovaných 
přerušeních dodávek elektrické energie, popř. plynu, o uzavírkách místních 
komunikací, o termínech mimořádných svozů odpadu, termínech koná-
ní zasedání zastupitelstva obce, konání kulturních a společenských akcí, 
mimořádných změnách v provozní době OÚ apod. V současné době službu 
využívá už 547 odběratelů.

Zajistěte si tyto informace zasláním jedné registrační SMS, která je zpo-
platněna dle tarifu vašeho operátora, nebo se zaregistrujte pomocí webo-
vého formuláře na www.infokanal.cz/cweb/reg/VDOBRA. Tento systém je pro 
vás zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec. 

Jak se zaregistrovat pomocí SMS?
SMS ve tvaru: REGISTRUJ JMENO PRIJMENI DOBRA ULICE CISLOPOPISNE
odešlete na číslo SMS InfoKanálu:  312 691 320
Pokud by to pro vás bylo příliš složité, stačí zavolat na obecní úřad a sdělit své 
telefonní číslo, na které chcete SMS zprávy odesílat. Vše zařídíme za vás.

Úklid v obci
Obecní úřad Velká Dobrá žádá všechny pejskaře, aby uklízeli po svých psech. 
Udržujme, prosíme, v naší obci čistotu.

Žádáme občany o spolupráci v případě nesvítících lamp v obci
Prosíme, nahlaste, kde lampa nesvítí (u jakého č. p.) na obecní úřad – 
telefonicky či e-mailem, abychom mohli sjednat nápravu. Velice děkujeme.

Velká Dobrá – magazín obecního úřadu . Ročník VII., vydání č. 1 
Vychází xx. 8. 2016 . Vydavatel: Obecní úřad Velká Dobrá, 
Karlovarská 15,  273 61 Velká Dobrá 
Telefon: 312 691 320, e-mail: info@velkadobra.cz, 
www.velkadobra.cz. 
Produkce a grafické zpracování: Corporate Publishing, s. r. o., 
www.copu.cz . Šéfredaktor: MgA. Petra Škeříková, 
e-mail: skerikova@copu.cz 
Foto: archiv OÚ Velká Dobrá . Registrace: MK ČR E19203 
Tisk: TNM Print . Samostatně neprodejné

Kontakty

Tiráž

Obecní úřad 
Adresa: Obec Velká Dobrá, Karlovarská 15, 273 61 Velká Dobrá
Úřední hodiny: pondělí a středa 8.00 – 12.00 a 13.00 – 17.00 hodin
Tel./fax: 312 691 320
Pavla Fairaizlová - e-mail: info@velkadobra.cz
Jana Svobodová - e-mail: ou.velkadobra@volny.cz        
Web obce: www.velkadobra.cz
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 603 52 30 70

Základní škola
Adresa: Základní škola Velká Dobrá, náměstí Komenského 17, 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325, e-mail: BeckovaZ@seznam.cz, 
internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa: Mateřská škola Velká Dobrá, Školní 324, 
273 61 Velká Dobrá, telefon: 312 692 891,  
e-mail: msvelkadobra@seznam.cz, internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
úterý:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
středa:  8:00 - 11:30, 14:00 - 15:00, 15:30 - 17:00   
čtvrtek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00   
pátek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00  

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová, budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
Ordinační hodiny:
pondělí: 12.30 - 13.30, úterý: 8.00 - 9.00 (nemocní), 
9.00 - 10.00 (poradna), čtvrtek: 11.30 - 12.30

Praktický lékař - internista:
MUDr. Jiří Roth, budova obecního úřadu 
Telefon: 312 691 810 
Ordinační hodiny: 
pondělí: 12.30 - 15.00, středa: 7.30 - 9.00 (dia poradna), 
9.00 - 11.30, pátek: 13.00 - 15.00  
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